
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 10. februar 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål Æ

Ministrene bedes redegøre for konsekvenserne af de nye udmeldinger fra Aarhus Univer-

sitet om, at man alligevel ikke vil bruge kvælstoftilførslen i år 1900 som referencetilførsel i

forhold til vandrammedirektivet, da udledningerne dengang angiveligt var højere end hidtil

antaget, jf. MOF alm. del – bilag 260. Ministrene bedes redegøre for, hvilke politiske initi-

ativer ministrene vil tage for at håndtere sagen, herunder om de aktuelle måltal for kvæl-

stofudledninger til vandmiljøet skal opjusteres.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V), Jacob Jensen (V), René Chri-

stensen (DF), Lise Bech (DF), Orla Østerby (KF) og Henrik Dahl (LA).

På udvalgets vegne

René Christensen
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